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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknads- och integrationsminister Johan Pehrson (L)

2023/24:596 A-kassa i flera år

Den 12 februari skrev arbetsmarknadsministern på regeringens hemsida och i 
Expressen att ”Det ska inte gå att leva på a-kassa i flera år”.

Med anledning av detta vill jag fråga arbetsmarknads- och integrationsminister 
Johan Pehrson:

 

Avser regeringen att lägga fram förslag som minskar den maximala tiden det är 
möjligt att uppbära a-kassa, och i så fall, till hur många dagar?

………………………………………

Teresa Carvalho (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-12
Besvaras senast
2024-02-21 kl. 12.00


